

说明书尺寸:82.5x110mm

材质:105g双铜纸(单色双面印刷)+过哑油,风琴式折页



乐果®
H7
颈挂式蓝牙耳机

用户手册 本手册记载了重要注意事项和产品使用方法,请仔细阅读并妥善保管。

● 重要提示

- 请勿读并妥善使用手册。
- 请在常温环境下存储和使用本产品。
- 请在高环境温度下使用本产品,如阳光直射处、靠近明火处或其它类似环境。
- 请勿拆卸,避免因跌落造成成本品损坏。
- 请勿使用不可充电的电源充电器充电。
- 如果连接线与您的设备不匹配,请与销售商联系。
- 请将产品调至合适音量,避免对您的听力造成损害。
- 无论设备因何原因损坏,都必须及时向专业维修人员修理,擅自拆卸将使保修失效。
- 产品采用可回收利用的高性能材料和组件制造而成,切勿将本产品与其它垃圾一起处理。
- 请遵守当地关于垃圾分类电子、电器设备及电池的规定,您正确弃置这些产品的举动是对保护环境、人类健康、节省和理智的使用自然资源的负责。

● 功能特点

- 独特TPE线缆,柔软无痛易清洁
- 内嵌记忆钢丝,百折不变形
- 贴合颈带设计,像穿衣一般自然舒适
- IPX8防水防汗,让运动酣畅淋漓

● 规格参数

蓝牙版本: 蓝牙4.2	待机时间: 240小时
连接距离: 8-10m	充电时间: 1.5小时
产品材质: TPE+ABS	佩戴重量: 10mm石墨烯喇叭
按压数量: 3	防水等级: IPX8
电池容量: 150mAh	产品重量: 35g
续航时间: 12小时	外观专利号: 201830560552.7
充电输入: DC5V, 1A	(以上数据为实验室所测,是不同使用状态可能有所变化)

● 产品及附件

● 唤醒语音助手:

连接语音状态下,按住多功能按键(MFB)1秒,打开手机语音助手(如:Siri)

● 其它功能

三方通话: 单击开关机键接听第一个来电,当有第二个来电时,双击开关机键接听第二个来电,保留第一个电话及两个电话之间切换。

清除配对记录功能: 同时按住耳机的音量“+”和音量“-”键1秒后关机清除配对记录。

低电警告: 在电池电量过低时,耳机将语音提示。

● 操作说明

- 开机: 长按多功能键(MFB)2秒后开机,有开机提示音,蓝色LED灯闪烁3次后自动进入对码模式,红色LED灯交替闪烁,此时操作蓝牙设备蓝芽搜索对名H7,搜索到对名H7后点击H7与耳机连接,连接OK后蓝色指示灯每秒闪炼一次。
- 关机: 长按多功能键(MFB)3秒,“嘟”一声后有关机提示音,红灯亮1秒后关机。(若开机3分钟后未连接蓝牙设备或断开连接,以及在电量低于3.0V时,耳机将自动关机)。
- 充电: 充电时指示灯为红色长亮,约1-2小时后,充电完成,充满后蓝灯长亮。(为保护耳机,请在关机状态下进行充电)

● Caution

- Please study this manual carefully and use the headphone according to it.
- Please use and keep the headphone in normal temperature condition.
- Keep the headphone away from high temperature. Direct sunlight, fire or other similar environment is not allowed.
- To avoid destroying, do not throw or drop it.
- Please use the right adaptor to recharge it.
- In order to protect your ears, please adjust the volume to a suitable level.
- Dont disassemble the headphone by yourself when the headphone can't work for any reason. Please contact professional maintenance personnel.
- The headphone is made up of recyclable high performance materials and components. Dont dispose it with daily rubbish. Please understand local rules about the classified collection of electrical, electronic equipment and battery. How you discard the headphone correctly will make contribute to environment protection, human health and saving natural resources.

● Operating instruction

- Power on: Press and hold the multi-function button (MFB) for 2 seconds and turn it on. There is a power-on prompt. The blue LED flashes 3 times and then automatically enters the pairing mode. The red and blue LED flash alternately. After the connection is successful, the blue LED flashes once every 6 seconds.
- Power off: Press and hold the multi-function button (MFB) for 3 seconds, the device will be “beep” once, and the red light will be turned off after 1 second. (If the bluetooth device is disconnected after 3 minutes of power on, and the earbud will automatically turn off when the battery power is lower than 3.0V).
- Charge: Red light always on when charging, about 1-2hours, blue light on when full. (In order to protect headphones, please charge when power off)

● Features

- TPE material, soft, skin-friendly, easy to clean
- With memory wire, no deform when you twist
- Ergonomics, fit the neck curve
- Waterproof, sweatproof IPX8, enjoy work out

● 按键指示

● Specification

Bluetooth: 4.2	Standby time: 240h
Distance: 8-10m	Charge time: 1.5h
Material: TPE+ABS	Speaker: 10mm ²
Button number: 3	Weight: 35g
Battery: 150MAH	Patent: 201830560552.7
Play time: 12h	(The above data is measured by the laboratory and may vary depending on the state of use)
Input: DC5V, 1A	

● Product and other

● Other functions

Three-way calling: Click the switch button to answer the first call. When there is a second call, double-click the switch button to answer the second call, and keep the first call and switch between the two calls.

Clear pairing record: Press and hold the volume “+” and volume “-” for 1 second at the same time to turn off and clear the pairing record.

Low battery warning: When battery is low, will voice prompt.

2

3

4

5

6

7

<div